

報失及申請補發遺失 / 逾期之股息支票
REPORT OF LOST / STALE DIVIDEND WARRANT(S) AND REQUEST FOR REPLACEMENT(S)

請用英文正楷填寫表格並寄回聯合證券登記有限公司
Please complete the form in **BLOCK** letters and mail it to Union Registrars Limited.

致: 聯合證券登記有限公司
香港北角英皇道 338 號華懋交易廣場 2 期 33 樓 3301-04 室

日期 Date: _____

To: **Union Registrars Limited**
Suites 3301-04, 33/F., Two Chinachem Exchange Square, 338 King's Road, North Point, Hong Kong
電話 Tel: (852) 2849 3399 圖文傳真 Fax: (852) 2849 3319

股份公司名稱 Name(s) of Stock(s) _____

股東姓名 Name(s) of Shareholder(s) _____

地址 Address _____

股份證書號碼 Certificate No(s). _____

持有股份數目 Shares Held _____

請在適合的空格內加上 √ 號 Please tick the appropriate box.

遺失 / 尚未收到股息支票 Loss / Non-receipt of dividend warrant(s)

本人 / 吾等謹此聲明 遺失 / 尚未收到下列股息支票並要求辦理補發。本人 / 吾等承諾倘日後尋獲或收回下列股息支票時，當即送交貴處註銷。

I/We hereby declare that I/we have lost / have not received the following dividend warrant(s) and now request for replacement(s) to be issued. I/We undertake to return the said dividend warrant(s) to you for cancellation immediately should it/they be subsequently found or received.

年度 Year 中期/末期 Interm/Final 金額 (港幣) Amount HK\$ 派發日期 Payable date

本人 / 吾等附上下列逾期股息支票 I / We enclose the following out-of-date dividend warrant(s)

年度 Year 中期/末期 Interm/Final 金額 (港幣) Amount HK\$ 派發日期 Payable date

請 貴處據函辦理有關申請補發事宜，若 貴處辦妥後煩請：

Please handle the above matter. When the dividend warrant(s) is/are ready, kindly:

致電本人 / 吾等前往領取 telephone me / us for collection.

寄往本人 / 吾等之登記地址 mail to me / us at my/our registered address.

就今次補發事宜將股息存入本人 / 吾等下列銀行戶口。 for this request, deposit the dividend to my / our bank account.

銀行名稱 Name of Bank _____ 戶口號碼 Account No. _____

請用中文回覆
 Please reply in English.

* 股東簽署 Signature(s) of Shareholder(s)

電話號碼 Telephone No. _____

傳真號碼 Fax No. _____

* 所有聯名股東必須簽署。股東如屬法人團體則表格須由正式授權人簽署和加蓋公司印章。

* All joint shareholders must sign. For a corporation, this form should be executed under its company chop and signed by its authorised representative(s).

本公司專用欄： FOR OFFICE USE:	Folio No.	Verified by	Date
-----------------------------------	-----------	-------------	------